



Gili Trawangan

3D2N Lombok

Day 1 : ARRIVAL LOMBOK – KUTA TOUR

(L / Dinner)

Meeting service at Lombok International Airport then set out on an excursion to [Sasak village and Tanjung Aan Beach](#) for swimming. Lunch will be served at local restaurant. Then drive down to [Sukarara weaving village and Banyumulek Pottery Village](#). In the afternoon check in at Senggigi area hotel.

抵达机场后，由专业导游迎接您，前往参观传统的萨萨克村是其中不变风格和文化的建筑，前往 Tanjung Aan 白沙滩，提供无限的休闲特色的白色沙滩。午餐于当地餐厅。前往参观苏戈拉拉织布村，众所周知的典型的传统织布和参观 Banyumulek 陶艺村，传统的手工陶艺村。返回酒店休息。

Day 2 : GILI TRAWANGAN TOUR

(B /L /Dinner)

Breakfast at hotel. Join the tour visiting [Malimbu Hill](#) and visit to The Rock Underneath (Pura Batu Bolong) which is Lombok's Hindu Temple name Batu Bolong . After transfer to [Teluk Kodek harbor](#) for [Ride the boat to Gili Trawangan](#) to enjoy the beautiful island for swimming , snorkeling (own expenses) , diving (own expenses) or just relax on the beach . On the way back to hotel stop at Pusuk Monkey Forest, Kekait Traditional Market and Sidemen Palm Sugar Village . Lunch and dinner will be served at local restaurant.

早餐后，前往马里布高原 和参观岩石底下寺庙。接着乘船前往吉利特拉万 安岛，玛丽姆埔山崖的美丽风景，令人惊叹。在邦沙小港口乘船前往吉利 特拉万安岛，在那儿可以享受晶莹剔透的海水和白色的沙滩，在这儿适合 游泳，浮潜(自费)，潜水（自费）或者只是在海滩上休息。接着前往 Pusuk 猴子森林可以看到美丽的稻田，科凯传统市场，接着参观 Sidemen 棕糖村。午餐和晚餐于当地餐厅。返回酒店休息。

Day 3 Airport Transfer Out to Lombok

(Breakfast)

After breakfast, pick up from hotel and airport transfer to Lombok International Airport.

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束愉快旅程。

PACKAGE INCLUSIONS

- 2 Nights stay at hotel of choice
- Daily breakfast at hotel
- Return airport transfer
- Tour as per itinerary
- Lunch and Dinner at local restaurant
- Entrance fee
- English/Driver Cum Guide
- Private Coach Services

PACKAGE EXCLUSIONS

- All personal expenses; portorage, bar & laundry
- Travel insurance coverage i-e RM40/pax
- High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699

Fax : +603- 9074 8599

H/P : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1

No. 3 Jalan Bangsar

Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,
43200 Cheras Selangor, Malaysia.